



Farmworker Advisory Commission

This is the first Farmworker Advisory Commission of its kind in the state!

The **NEW** Farmworkers Advisory Commission will provide recommendations and advice to the County of San Mateo Board of Supervisors through direct citizen participation. The following seats are open for recruitment:

- **(4) Farmworkers**
- **(3) Members from community-based organizations**
- **(1) Family member of a farmworker**
- **(1) Member who works in the agriculture industry (but not a farmworker)**
- **(1) San Mateo County Agricultural Advisory Committee member**

The Commission will meet at least 6 times a year. The members who are farmworkers or a farmworker family member will be paid \$100 for each Commission meeting they attend. Interpretation will be provided.

Community members are encouraged to apply for an open seat!

- **July 29:** Applications available
- **August 26:** Applications due
- **September 12-16:** Interviews (Zoom)
- **November 16:** First Commission meeting

Questions? Please visit <https://tinyurl.com/SMCfarmworker> or call 650-208-5798



雇农咨询委员会

这是该州的第一个首创的雇农咨询委员会!

这个新的雇农咨询委员会将通过公民的直接参与为圣马特奥县监事会的决策过程提供建议和意见。以下席位正在招募中:

- **(4) 位雇农**
- **(3) 位来自社区组织的成员**
- **(1) 位雇农的家属**
- **(1) 位在农业工作的成员 (但不是雇农)**
- **(1) 位圣马特奥县农业咨询委员会成员**

委员会每年将至少举行6次会议。身为雇农或雇农的家属，每次参加委员会会议将获得100美元。本委员会将提供翻译服务。

我们鼓励社区成员申请加入!

- **7月29日: 申请表开放**
- **8月26日: 申请截止**
- **9月12日至16日: 面试(Zoom)**
- **11月16日: 委员会第一次会议**

有疑问, 请浏览 <https://tinyurl.com/SMCfarmworkerc>
或致电 650-208-5798